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 اینکــه یحیــی گل محمــدی می گویــد 
قــراردادش را فســخ کرده و قــرارداد ندارد اما 
بعــد در تمریــن حاضر می شــود کمی عجیب 
اســت. البتــه کــه او بــه تیمــش و آرامــش 
پرســپولیس فکر می کرد که دیروز در فاصله 
5 روز مانــده بــه بازی پیکان در تمرین حاضر 
شد و چرخ پرسپولیس بعد از چند روز توقف 
دوبــاره چرخید وگرنه معلوم نبود چه اتفاقی 
می افتــاد امــا اینکــه می گویــد قــرارداد ندارد 
امــا واقعــاً خبــری از فســخ نیســت یــک جــور 
بــرزخ بــرای رســانه، هــوادار و حتــی بازیکــن 
پرســپولیس پیــش مــی آورد کــه بالاخــره 

تکلیــف چیســت؟
 تمام خواسته های گل محمدی منطقی 
اســت. مدیریت باشــگاه قبــاً نامه کتبی 
داده بود که آپشــن ها قبل از شروع فصل 
جدیــد پرداخــت می شــود امــا بیشــتر از 
دو مــاه از شــروع فصــل جدیــد گذشــته 
و خبــری از پرداختــی نیســت. ایرادهــای 

یحیی به درآمدزایی باشگاه هم بجاست. 
باشــگاه پرســپولیس مثل تمام سال های 
قبــل بر اســاس فرمول های مشــخصی به 
درآمــد می رســد و مدیــران باشــگاه اهــل 
ابتــکار و خاقیــت و حرکتــی نــو در ایــن 
زمینــه نیســتند. همــه منتظرند تــا از پول 
بورســی بردارنــد یا همان اسپانســر فصل 
قبــل بــا رقمی درشــت تر پا پیــش بگذارد. 
مشــخص نیســت عضو اقتصــادی هیأت 
مدیــره چــه می کنــد و اصــاً نقــش هیــأت 
مدیــره بــرای رســیدن بــه درآمــد کان 
و پایــداری کــه مدنظــر یحیــی اســت تــا 

مشــکات حــل شــود، چیســت؟
 موضــوع مهــم ابهــام اســت. حرف هــای 
درویــش درباره مشــکات قرارداد یحیی، 
ابهام دارد و با بیشــتر شــدن موارد مبهم، 
حاشیه هم بیشتر می شود. اگر شفافیت 
وجــود داشــت، شــاید حداقــل بخشــی از 
ایــن مشــکات پیــش نمی آمد یــا حداقل 
در خانــواده پرســپولیس باقــی می مانــد و 
حــل می شــد. اتفاقــاً خــود یحیــی هــم در 
حرف هایش روی شــفافیت تأکید می کند 

پــس حــالا نوبــت مدیــران باشــگاه اســت 
کــه بگوینــد باگ ایــن قضیه کجاســت که 
با پرداخت آپشــن ها و آنچــه در قراردادها 
متعهــد شــده اند قال قضیــه را نمی کنند؟
 در داستان یحیی و اختافش با باشگاه 
و درویــش امــا یــک موضوع از ســوی خود 
گل محمــدی هــم مبهــم اســت. او در 
حرف هایــش تأکیــد می کند که دنبال رقم 
بیشتر و تمدید و ... نیست و چیزی بیشتر 
از حقــش را نمی خواهــد امــا مشــخص 
نمی کنــد که دنبــال احقاق حق شــاگردان 
خویــش اســت یا اینکه به صــورت توأمان 
می خواهــد بــرای خــودش و بازیکنانش از 
باشــگاه امتیــاز بگیــرد. او بعضــاً در میــان 
صحبت هایــش طــوری دربــاره آپشــن و 
پــاداش حــرف می زند که گویــی هیچ چیز 
برایــش مهم تــر از این مســأله نیســت اما 
دوبــاره از کار بــزرگ شــاگردانش می گوید 
کــه ســه جام بــرای این باشــگاه آورده اند و 

مســتحق شــرایط بهتری هســتند.
 بــا وجــود فکت ها و حرف هــای منطقی 
و ایرادهــای متعــددی کــه او بــه بدعهدی 

مدیریــت باشــگاهش دارد، یــک چیز در 
مصاحبه او غیرمنطقی و عجیب است. او 
به صورت کامل نقش مدیرعامل، هیأت 
مدیــره و خــودش را در تمدید قراردادش 
صفــر می دانــد و فقط به هواداران اشــاره 
می کنــد کــه اگــر آنهــا بخواهنــد، می ماند 
و اگــر نــه، نخواهــد مانــد. ایــن حــرف در 
شــعار بســیار قشــنگ و دلپذیــر اســت 
امــا ســاز و کاری بــرای آن وجــود نــدارد و 
در هیــچ جــای دنیــا مرســوم نیســت. اگر 
هم در رســانه ها بعضــاً در چنین مواردی 
نظرســنجی می شــود، فقــط یــک کار 

ژورنالیســتی اســت.
 بــا مصاحبــه دیــروز یحیــی، حــالا تــوپ 
در زمیــن درویــش و هیــأت مدیره اســت. 
خروجــی جلســه امــروز هیــأت مدیــره 
اهمیــت بســیاری در آینــده پرســپولیس 
دارد امــا واقعیــت اینکــه بــا وعده هــای 
مشــابه دفعــات قبلــی چــرخ پرســپولیس 
نخواهد چرخید و این بار جلســه باشــگاه 
بایــد یــک خروجــی متفــاوت و قانع کننده 

داشــته باشــد.

 یحیی -  پرسپولیس؛
ادعاهای عجیب، خواسته های منطقی

پاداش برد برای کدام 
پرسپولیسی ها 

اهمیت دارد؟
در حالــی کــه ایــن فصــل اعضــای 
تیــم پرســپولیس فقــط بــرای یکــی 
از بردهایشــان پــاداش گرفته انــد 
بــه خاطــر ایــراد نهادهــای نظارتــی 
بحــث لغــو کلــی ایــن پاداش هــا هــم 
شــنیده می شــود. برای بازیکنان این 
پاداش هــا اهمیــت زیــادی دارد امــا 
بــرای اعضــای دور و بــر تیــم شــامل 
تدارکاتچی هــا، ماســاژورها و اعضــای 
رســانه ای اهمیــت بســیاری دارد چرا 
کــه وقتــی درصــدی از رقــم قراردادها 
پرداخــت می شــود بــا توجــه بــه رقــم 
قرارداد ناچیــز آنها آن درصد کوچک، 
رقــم بســیار کمــی می شــود و این رقم 
ناچیــز بعضــاً در فاصلــه دو تــا ســه 
ماهــه پرداخــت می شــود؛ پــس در 
ایــن فاصلــه پاداش هــای بــرد کــه بــه 
همــه اعضــا پرداخــت می شــود آنها را 
نجــات می دهــد. در چنیــن شــرایطی 
حالا کــه بحث حذف پاداش ها پیش 
آمــده اعضــای دور و بــر تیــم بیشــتر 
از بازیکنــان ناراحتنــد، چــرا کــه اگــر 
اینگونــه شــود دریافتی هــای آنهــا هر 
دو ســه مــاه یــک بــار خواهد بــود و به 

مشــکل برخواهنــد خــورد.

زمین کاظمی هم 
برای مسابقه رسمی 

آماده نیست
چمــن ورزشــگاه شــهید کاظمــی بــه 
طریــق ویــژه ای نگهــداری و بازیابــی 
می شــود. بــه گفتــه پیمانــکار ایــن 
چمــن از طریــق تغذیــه ســلولی یــا 
ونتوری هــا یــک قطعه را در سیســتم 
ســط  تو چمــن  لی  ســلو ی  ر بیــا آ
کارشــناس های آن سیســتم قــرار 
می دهند و محلول ها از طریق آبیاری 
باعــث می شــود تــا شــرایط چمــن بــه 
روز باشــد. ایــن یــک پروســه علمــی 
کاربــردی اســت کــه پروتئین هــای 
گیاهــی را بــه زمیــن تزریــق می کنــد 
تــا پروســه رشــد چمــن از چنــد روز به 
8 تــا 10 ســاعت کاهــش پیــدا کنــد. 
وقتــی محلــول جــذب می شــود، گیاه 
رشــد می کنــد و فقــط در این شــرایط 
می تــوان بــه طــور مــداوم زمین چمن 
مناســبی داشــت. وی با ادعای اینکه 
الان در همــه جــا صحبــت از زمیــن 
چمن ورزشــگاه شــهید کاظمی است 
چون در 9 روز 5 مسابقه دوستانه در 
آن برگزار شــده در پاســخ به این سول 
کــه آیــا این چمــن قابلیــت میزبانی از 
مســابقات رســمی پرســپولیس در 
لیــگ برتــر را دارد یا نه گفتــه: »از نظر 
چمــن مشــکلی نداریــم امــا وقتی در 
یــک زمیــن در طــول هفتــه تمرینات 
تیــم بــه صــورت مــداوم و هــر روزه 
برگــزار می شــود نبایــد توقــع زمیــن 

صددرصــدی را داشــته باشــید.«
  

دو رأی کمیته استیناف 
علیه پرسپولیس

ه  شــگا با یت  شــکا بــه  جــه  تو بــا 
پرســپولیس از مهــدی حــق تعالــی 
)مدیــر برنامــه( کمیتــه وضعیت پس 
از بررســی پرونــده نســبت بــه دعــوی 
خواهان قرار رد صادر کرد. همچنین 
در پرونــده دیگــر شــکایت باشــگاه 
پرســپولیس از آریــا برزگــر )بازیکــن 
سابق پرســپولیس( کمیته وضعیت، 
نســبت بــه دعــوی خواهــان قــرار رد 

صــادر کــرد.
لــی مدیــر  گفتنــی اســت حــق تعا
برنامــه آریــا برزگــر بــوده یعنــی غیــر 
از شــکایت ایــن بازیکــن، شــکایت 
مدیربرنامه هایش علیه پرســپولیس 
هــم بــه ثمــر نشســته اســت و حتــی 
پرســپولیس بــا بــردن حکــم کمیتــه 
انضباطی به اســتیناف نیز نتوانســته 

از زیــر بــار ایــن حکــم فــرار کنــد.
گفتنــی اســت آریــا برزگــر در دوره 
ســرمربیگری گابریــل کالــدرون بــه 
پرسپولیس آمد اما بعد از حدود یک 
تــا یک ســال و نیم کار کــردن زیر نظر 
یحیــی گل محمــدی بــدون حضور در 
یــک مســابقه رســمی از پرســپولیس 
رفــت و حالا شــکایتش هم به نتیجه 

انجامیــده اســت.

 zخبر 

مرتضی  پورعلی گنجی

فقط 2 دقیقه بازی؟

برخــاف آنچــه تصور می  شــد بــه عنوان یکی از ســه پرسپولیســی حاضر در تیم 
ملی مقابل اردن در ترکیب اصلی قرار نگرفت تا شاهد بازی شجاع کنار کنعانی 
باشــد. در روزی که شــجاع و کنعانی بد کار کردند پورعلی گنجی می توانست به 
کمــک خــط دفــاع بیاید اما بعــد از دریافت گل از اردن و پنالتــی ای که مدافعان 
بــه حریــف تقدیــم کردنــد تــازه در ســومین دقیقه وقت هــای تلف شــده بود که 

مرتضــی بــه بازی رفت. بایــد دید مقابل قطر فیکس می شــود یا...؟

محمدحسین کنعانی زادگان

یک کارت و مقصر در گل

بعد از اینکه فیفادی قبلی را به خاطر تنبیه سرمربی تیم ملی از دست داد 
ایــن بــار بــه تیــم ملی دعوت شــد و مطابق انتظــار در ترکیب اصلــی هم قرار 
گرفــت. کنعانــی کــه هــر وقت بــوده در ترکیب اصلی قــرار گرفته بــاز هم در 
قلــب دفــاع تیــم ملی بازیکن فیکس بود اما مثل ســایر مدافعــان ایران روز 
خوبی را مقابل اردن پشــت ســر نگذاشــت. کنعانی در این بازی یک کارت 

زرد گرفــت ضمــن اینکــه در گل خــورده از میزبان مقصر بود.

علیرضا بیرانوند

خوب شد مصدوم نشد

مطابــق انتظــار در ترکیــب اصلــی تیــم ملی مقابــل اردن قرار گرفــت و با اینکه 
دروازه اش چند باری تهدید شد اما واکنش خاص و نجات دروازه ای نداشت 
امــا در خروج هــا یکی دو بار دچار مشــکل شــد. در یک صحنــه هم روی زمین 
افتاد و مصدوم شد تا پرسپولیسی ها برای سومین بار به خاطر مصدومیتش 
در تیــم ملــی نگران شــوند کــه این بار جدی نبــود. بیرو که بارها ســر مدافعان 

غــر زد بعــد از 382 دقیقــه که تیم ملی گل نخــورده بود گل خورد.
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انتظاری: اعتصاب چاره کار نیست

یحیی مثل پپ نباید قید خوشبختی اش را بزند
شاه محمدی: در بحث یحیی و 

درویش، مدیرعامل مقصر است

ســبق  ا جــم  مها ی  ه محمد شــا جمشــید 
پرســپولیس در اختافــی کــه بیــن ســرمربی 
پرســپولیس با مدیریت پیش آمده بود بیشــتر 
حــق را بــه یحیــی می دهد بــا این وجــود معتقد 
اســت در نهایــت دود همــه ایــن اختافــات بــه 
چشــم هــواداران رفتــه و تیــم از ایــن بابــت بــه 

شــدت متضــرر خواهــد شــد.
 در حاشیه اخیر  شما مدیرعامل تیم را 

مقصر می دانید یا یحیی ؟
بلــه بــه نظــرم مدیرعامــل تیــم مشــکل دارد و 
مقصــر اســت. سیســتم اداره باشــگاه خــراب 
اســت و بــا چالش هــای زیــادی مواجــه اســت.

 نکته عجیب توافق با مهاجمی جدید 
برای پرسپولیس است که با او توافق 

500 هزار دلاری بدون نظر یحیی انجام 
داده اند؟ 

روش باشــگاه صــد درصد غلط بــوده و در هیچ 
تیمی مدیر باشگاه بدون نظر سرمربی بازیکن 
جدیــد جــذب نمی کند. باشــگاه هــم احتمالاً با 

این بازیکن دچار مشــکل می شــود.
 اعتصاب ها هم در نهایت بر روی آمادگی و 
شرایط فنی تیم تأثیر بدی خواهد داشت!

قطعــاً بــه تیم لطمه خواهد زد و تیم را به دلایل 
فنــی و بدنــی بــا مشــکات بیشــتری مواجــه 
خواهد ســاخت مگر اینکه ریشــه ای مشکات 
حــل شــود و دوبــاره وعده هــای واهی و بــاری به 

هــر جهت داده نشــود.
 گفته می شود نبیل شرایط فنی خوبی 

ندارد . با این شرایط، زمان مشکل این 
بازیکن را حل خواهد کرد؟

متأســفانه مجبوریم این بازیکن را تحمل کنیم 
و خــدا کنــد واقعــاً به لحاظ فنــی چیزی در چنته 
داشــته باشد وگرنه مشکاتمان در خط حمله 
بــاز هــم ادامه خواهد داشــت و چیزی از آن کم 

نخواهد شد.
 دلیل آسیب دیدگی بازیکنی مانند یاسین 

سلمانی چیست، بازیکنی که مقابل 
الدحیل عالی بود اما در بازی بعدی در 

ورزشگاه آزادی با پارگی رباط صلیبی 
مواجه شد؟

خســتگی زیــاد و نــوع متفــاوت چمــن آزادی بــا 
چمن قطر موجب این آسیب دیدگی های زیاد 
اســت مثــل اینکــه یک شــناگر در اســتخر شــنا 
کنــد و بعــد هم در دریا شــنا کنــد که در این بین 
حتماً شــنا در اســتخر راحت تر است و شناگر با 

مشــکات کمتری مواجه می شــود.
 با شرایطی که برای پرسپولیس پیش آمده 
برای بازی های آسیایی این تیم و بازی اش 

مقابل پیکان خوشبین هستید؟
بــه نظــرم پرســپولیس و اســتقال را ضعیــف و 
ســپاهان را قــوی کرده انــد. بــا ایــن شــرایط کار 
برای پرسپولیس خیلی سخت شده مگر اینکه 
مدیرعامــل تیــم مشــکل بازیکنــان را حل کرده 
و پــول بازیکنــان را هــر چــه زودتر بدهــد در غیر 
ایــن صــورت مشــکات پرســپولیس تبدیــل به 

بحــران خواهد شــد.
 بازگشت یحیی به تمرینات به نظر چراغ 

سبزی برای حل مشکات بوده!
امیــدوارم اینگونــه باشــد چــون ایــن وقفه هــا 
واقعاً به تیم لطمه زده و حاشیه هایی به وجود 
می آورد که تیم را از مسیر اصلی خودش خارج 
می ســازد بــه همیــن دلیــل امیدوارم بازگشــت 

یحیــی پایان مشــکات بزرگ باشــد.

ســهراب انتظاری مهاجم اسبق پرسپولیس معتقد 
اســت یحیی و بزرگترهای تیم باید هر چه زودتر به 
حاشیه ها خاتمه دهند چون در این صورت تیم برای 
بازی مقابل پیکان و لیگ قهرمانان آسیا با مشکات 
جــدی مواجــه شــده و موقعیت خوب خــودش را در 

لیگ ایران و قاره کهن از دست خواهد داد.
 مشکات پرسپولیس به نظرتان از چه 

زمانی اوج گرفت و بیشتر شد؟
بعــد از اینکــه پرســپولیس دو بــرد بــاارزش مقابــل 
الدحیــل در قطــر و گل گهــر در لیــگ کســب کــرد 
باشــگاه بایــد تیــم را بــه لحــاظ مالی شــارژ می کرد و 
هر طور شــده مانع به وجود آمدن تنش می شــد اما 
متأســفانه این کار انجام نشــد تا بازیکنان و کادر که 
مدت هاست خواهان آپشن فصل قبلشان هستند 
دیگر صبوری شــان پایان یافته و شــاهد اعتصاب و 
بقیه مسائل باشیم که دامن تیم و به نوعی باشگاه 
را گرفته است. در این بین مدیریت و پیشکسوتان 
بایــد کمــک کننــد تــا مشــکات فیصله پیــدا کند تا 
تیــم بیشــتر از این برای بــازی در لیگ داخلی و لیگ 

قهرمانان آسیا با مشکل مواجه نشود.
 با این شرایط به نظر می رسد شانس سایر 

مدعیان برای موفقیت بیشتر از پرسپولیس شود.
در لیــگ ایــن فصــل اســتقال و ســپاهان و تراکتور شــرایط 
خوبــی دارنــد بــه همیــن دلیل اگر پرســپولیس تعلــل کند و 
شــاهد مســائلی از این قبیل باشیم، قطعاً قهرمانی  و حفظ 
آن به خطر می افتد. مدیریت در جذب بدون اطاع مهاجم 
جدید تیم مقصر بوده و اصاً در این رابطه اقدامش حرفه ای 
نبوده اما با این وجود ما یحیی را به صبوری می شناسیم و با 
روحیاتی که از این مربی کاربلد سراغ داریم انتظار داشتیم 
که ایشــان با ســعه صدر بیشتر مشــکات را تحمل کرده تا 

مسائل به شکل بهتری حل شود.
 مدت ها بود که یحیی خواهان مهاجم 

بود اما بازیکنی که او می خواست با وجود 
اصرارش جذب نشد؟

بلــه اینکــه ایــراد بزرگــی بــرای باشــگاه محســوب 
می شود. چگونه است که سپاهان و استقال خیلی 
راحت بازیکن خارجی می گیرند اما به پرســپولیس 

که می رسد تمام مهاجمانی که مربی می خواهد به 
بهانــه ســقف قــرارداد جذب نمی شــوند و در نهایت 
هــم بدون اطاع مربی مهاجمی در اندازه های فنی 
پایین تر جذب شــده اســت. جدا از این مســأله من 
فکر می کنم ســرمربی و باشــگاه در از دســت دادن 
مهاجمانــی ماننــد عبــدی وعیســی اشــتباه کردنــد. 
عیســی را بایــد راضــی می کردند و عبدی که خودش 
هم تمایل داشت در پرسپولیس بماند را از تیم کنار 
نمی گذاشــتند تا تیم خالی از مهاجم شــود. ما حالا 
فقــط با یک مهاجم یعنی شــهاب زاهدی به مصاف 
حریفان می رویم. این مســأله هم برای پرسپولیس 
خیلــی بد اســت کــه با یــک مهاجم بازی هــا را ادامه 
بدهد. زمان خودم را به یاد می آورم که جز من 6-5 
مهاجم دیگر در پرسپولیس بودند و هر مهاجم برای 
قــرار گرفتــن در ترکیب باید خودش را به آب و آتش 
مــی زد کــه در ترکیــب قــرار بگیرد امــا در حال حاضر 
شهاب مهاجمی را به عنوان رقیب پیش روی خودش 
نمی بیند که با او رقابت کند که این مسأله نه به سود 

شهاب است و نه پرسپولیس.
 اما مشکات بین یحیی و مدیریت به نظر 

خیلی جدی تر از این است که حل شود!
من فکر می کنم مدیرعامل تیم یحیی را از خودش دور 
می کند و وفاقی که باید بین مدیرعامل و سرمربی تیم 
برقرار شود به هیچ وجه وجود ندارد و دیده نمی شود. از 
این رو است که شاهد مسائل حاشیه ای در پرسپولیس 

هستیم که به تیم شدیداً لطمه می زند. یحیی را خیلی 
دوست دارم اما این مواردی که رخ داد را زیبنده ایشان 
نمی دانــم چــون او را در حــال حاضــر خوشــبخت ترین 
مربی ایران می دانم که نزدیک به چهار سال است در 
پرسپولیس مانده و کلی جام کسب کرده، دقیقاً مانند 
گواردیولا که در بارسا بود و جام های خیلی زیادی را در 
مدت چهار سال حضورش کسب کرد به همین دلیل 
حتــی با وجود کم لطفی هایی که در حق پرســپولیس و 
سرمربی اش می شود یحیی باید در پرسپولیس بماند 
چون چشــم هوادار در وهله نخســت به یحیی اســت 
تا به عنوان ســکاندار تیمشــان بتواند پرسپولیس را به 
بهترین شکل ممکن هدایت کرده و بار دیگر قهرمانی 

دیگری را نصیب پرسپولیس سازد.
 چند روز دیگر پرسپولیس با این 

اعتصاب های بازیکنان باید به مصاف پیکان 
برود، با این شرایط می توان از تیم انتظار 

موفقیت داشت؟ 
مــن فکــر می کنــم راه حــرف زدن و بیــان مشــکات 
اعتصاب نبود و خیلی بهتر بود بزرگترهای تیم و کادر 
به اتفاق مدیر تیم مسائل را درون خانواده به شکلی 
درســتی حــل می کردند تا به بیــرون درز نکند و دامنه 
مشــکات این همه گســترده نشود. زمان ما هم این 
مشــکات وجــود داشــت امــا اعتصــاب نمی کردیم و 
مســائل مان را بــه علــی آقــا انتقــال می دادیــم و همــه 

مشکاتمان در نهایت حل می شد.
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